
                                P R O T O K Ó Ł  NR XXVI/2005
                             z XXVI  sesji Rady Gminy Michałów 
                             odbytej w dniu 27 czerwca 2005 roku 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej  Urzędu Gminy w Michałowie 

Na sali obrad obecnych jest 11 radnych  oraz 1 nowo wybrany radny do złożenia
ślubowania.

Sesję rozpoczęto o godzinie 11 –tej.

Ponadto w sesji udział wzięli :

1.Wójt Gminy Michałów – Pan Stanisław Szewczyk
2.Zastępca Wójta – Pani Henryka Gietka Bębenek
3. Skarbnik Gminy – Pani Halina Głombińska
4.Doradca prawny 

AD.1.
Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział „WYSOKA RADO –
OTWIERAM ZWYCZAJNĄ SESJĘ RADY GMINY W MICHAŁOWIE” przywitał
wszystkich obecnych , jednocześnie stwierdzając , że na stan 15 radnych , w sesji bierze
udział 11 radnych   plus jeden radny do złożenia ślubowania, a zatem Rada Gminy jest
władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na sekretarza obrad wyznaczył Radnego Pana Bogusława
Kowalczyka.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie Radni otrzymali projekt porządku obrad
dzisiejszej sesji, dla przypomnienia przedstawię.

1.Otwarcie obrad sesji.
2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Informacja Gminnej Komisji Wyborczej w Michałowie o wynikach wyborów uzupełniają-
   cych do rady Gminy w okręgu wyborczym Nr 10.
4.Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego .
5.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
6.Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie
   między sesyjnym.
7.Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
8. Informacja z realizacji uchwał z poprzedniej sesji.
9.Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

- przyjęcia „Programu ochrony środowiska dla gminy Michałów „ wraz z „Planem 
gospodarki odpadami dla gminy Michałów”

- wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Michałów
- zmieniającą uchwałę Nr XIV/90/2004 Rady Gminy Michałów  dnia 20 lutego 2004 roku



w sprawie powołania Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego  Budżetu i Finansów
Rady Gminy Michałów w zakresie uzupełnienia składu osobowego komisji.

- zmieniającą  uchwałę Nr XIV/91/2004 Rady Gminy Michałów z dnia 20 lutego 2004 
roku  w sprawie powołania Komisji zdrowia Oświaty Kultury , Bezpieczeństwa
Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego Rady Gminy Michałów w zakresie
uzupełnienia składu osobowego komisji.

- przyjęcia „STRATEGII BEZPIECZEŃSTWA GMINY MICHAŁÓW NA LATA 
2005-2007 

- uchylająca uchwałę Nr XXV/154/2005 Rady Gminy Michałów z dnia 30 marca 2005 
roku zmieniającą  uchwałę Nr X/65/2003 Rady Gminy Michałów z dnia 30 października
2003 roku w sprawie :Statutów Zespołów Placówek Oświatowych w Górach ,
Michałowie, Sędowicach i Węchadłowie,

- udzielenia poręczenia kredytu dla Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Michałowie

- wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005 rok
- ustalenie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz akceptacji wartości jednego

punktu w tabeli wynagrodzeń pracowników samorządowych zatrudnionych 
w jednostkach organizacyjnych Gminy Michałów

- zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym  dla
uczniów zamieszkałych  na terenie gminy Michałów

- przystąpienia Gminy Michałów do Rządowego Programu „Posiłek dla potrzebujących
„ oraz wysokości kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z bezpłatnych
posiłków

- zmieniająca uchwałę Nr XXV/160/2005 Rady Gminy Michałów z dnia 30 marca 2005 r
w sprawie zmiany kwoty wynagrodzenia  Wójta Gminy Michałów

10. Interpelacje i zapytania radnych.
11.Wolne wnioski i informacje.
12.Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad .
Następnie zwraca się z zapytaniem czy ktoś z Radnych ma jakieś propozycje  zmian porządku
obrad sesji.

Radny Wleciał Jarosław zgłasza wniosek formalny, aby wprowadzić w punkcie 9 podpunkt 8
dofinansowanie uruchomienia europejskiego numeru 112 , pod  który można dzwonić darmo
z każdego miejsca w nagłych przypadkach.
Radny Ziółkowski mam pytanie czy  chodzi tu o środki finansowe czy tylko dyskusja , więc
pytam skąd środki .
Radny Wleciał odpowiada , że to dzisiaj Rada ma podjąć decyzję.
Pani Skarbnik zwraca się z pytaniem w jakiej formie ma być to dofinansowanie bo w piśmie
nie jest jasno określone.
My jako urząd nie możemy dofinansowywać.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Wleciała poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 11 za.
Następnie Radny Wleciał Jarosław proponuje w związku z obecnością na dzisiejszej sesji
przedstawicieli Komendy Powiatowej Policji z Pińczowa mogli zabrać głos w pierwszej
kolejności i punkcie 9 projekt uchwały w sprawie przyjęcia STRATEGII
BEZPIECZEŃSTWA GMINY MICHAÓW NA LATA 2005-2007 przenieść po punkcie
2 przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Rady Gminy propozycję Radnego Wleciała poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.
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Radny Koziara Aleksy zwraca uwagę i prosi o wyjaśnienie punktu porządku obrad tj.
projektów uchwał w sprawie uzupełnienia składów osobowych komisji Rady Gminy , gdyż
miało być odwołanie składów osobowych komisji obecnych , a powołanie nowych , dlatego
zgłasza wniosek formalny o oddalenie punktu obrad dzisiejszej sesji o uzupełnieniu składów
osobowych komisji stałych Rady Gminy Michałów .Była również taka decyzja , że z chwilą
odbycia się wyborów w brakujących okręgach dokonamy zmian .Dlatego uważam , że jest to 
bardzo nie w porządku.  
Przewodniczący Rady Gminy wniosek \Radnego Koziary poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 5  było za  6 przeciw.
Radny Banaszek  prosi o odczytanie protokołu z poprzedniej  sesji.
Przewodniczący Rady Gminy odpowiada , że sesji nie było i nie ma protokołu.
Przewodniczący Rady Gminy zgłasza wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad
dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania
finansowego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Michałowie za 2004 rok.
Poinformował , że wymóg ten jest od tego roku i musi to być uchwałą Rady Gminy proponuję
umieścić w punkcie 9 jako ostatni projekt uchwały porządku obrad sesji przed punktem 10.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje wniosek formalny pod głosowanie.
W wyniku głosowania 6 było za 4 przeciw 1 wstrzymujący.
Radny Ziółkowski pyta czy my ten projekt mamy czytać i dzisiaj podejmować uchwałę ,
przecież to niemożliwe , a czy to jest porządek obrad poprzedniej sesji czy jest to nowy .
Przewodniczący Rady Gminy odpowiada , że była to sesja odroczona , a my wprowadzamy
nowe tematy zgłaszając wnioski formalne i głosujemy.  
Radny Klamiński  nie możemy wprowadzać czegoś do porządku obrad czego w ogóle nie
znamy i nic w temacie nie wiemy jest to temat poważny , który wymaga omówienia ,tym
bardziej , że data na sprawozdaniu jest marcowa , a my mamy czerwiec. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji wraz z zmianami poddaje
pod głosowanie.
W wyniku głosowania 7 było za 2 wstrzymujące , 2 radnych nie bierze udziału w
głosowaniu.

Ad.3.
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje do następnego punktu porządku obrad sesji 
I prosi Panią Zastępce Wójta o informację.
Pani Zastępca Wójta Gminy informuje , że w dniu 19 czerwca br odbyły się w naszej gminie
wybory uzupełniające do Rady Gminy Michałów w okręgu wyborczym Nr 10.
Obejmującym 1 mandat .Wybrano jednego kandydata spośród 2 kandydatów .
Radnym w Okręgu Wyborczym Nr 10 został wybrany Pan Zych Artur .

Ad.4.
 Przewodniczący Rady Gminy informuje , że zgodnie z art. 23 a ust. 1 ustawy o samorządzie
gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radny składa ślubowanie .
Ślubowanie odbywa się w ten sposób , że po odczytaniu roty wybrany radny powstaje i
wypowiada słowo „ślubuję”
Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”
Przewodniczący odczytuje rotę ślubowania .
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej , ślubuję uroczyście obowiązki
radnego sprawować godnie , rzetelnie i uczciwie , mając na względzie dobro mojej
gminy i jej mieszkańców”

Radny Zych odpowiada „ślubuję”
Przewodniczący Rady Gminy stwierdza , że Radny Zych Artur złożył ślubowanie.
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Przewodniczący Rady Gminy zgodnie z wcześniejszą decyzją przystępuje do punktu przyjęcia
Strategii Bezpieczeństwa Gminy Michałów na lata 2005-2007           
Prosi Przewodniczącego  Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów  o
przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia ,Oświaty Kultury
Bezpieczeństwa Publicznego ,Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego  o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię –opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy oprosi o zabranie głosu Przedstawiciela Komendy Powiatowej
Policji w Pińczowie.
Przedstawiciel Policji powiedział , że  Strategia , z którą Państwo Radni się zapoznali jest
opracowana na lata 2005-2007 jest to współdziałanie  Policji z samorządami mające na celu  
wspieranie bezpieczeństwa na terenie gminy .Obowiązkiem jest dbania o ład i porządek
została opracowana na podstawie ogólnopolskiej strategii przedłożona na niższe szczeble
powiaty , gminy , jeżeli są pytania czy uwagi to proszę zgłaszać.
Radny Janus  -sprawa mostu w Sędowicach , który zagraża  bezpieczeństwu , nie nadaje się
do użytku zachodzi konieczność wyremontowania.
Radny Klamiński w pobliżu zabudowań Pani Karasek w Sędowicach  jest przepaść głęboka
co może spowodować oberwanie, a tym samym zagraża osunięciu na zabudowania Pani
Karasek, która mieszka nad samą rzeką poniżej skarpy , dlatego moja prośba  zwrócić  uwagę
na zabezpieczenie, potraktować sprawę poważnie mimo , że podwórko należy do Pani
Karasek , ale ona sama nic nie zrobi.
Radny Koziara – chciałbym wnieść moje uwagi do opracowanej strategii

- brak oznakowania dróg gminnych , w Pawłowicach tuż za mostem na skrzyżowaniu był
znak który został  skradziony, tam właśnie może dojść do tragedii , dopóki jeżdzą
miejscowi kierowcy to nic się nie dzieje

- modernizacja drogi Tur Dolny –Tur Górny zapis ten jest nieprawidłowy , gdyż droga ta
jest drogą powiatową i nie może być realizowana przez urząd gminy

- oświetlenie obiektów sakralnych , zawieszenia reflektorów na terenie naszej gminy
mamy  3 kościoły i możemy to zrobić , był ten problem poruszany już w tamtej kadencji
dlatego   jest to mój wniosek formalny 

Kierownik Posterunku  Policji powiedział , że odnośnie zapisu modernizacji drogi przez
urząd gminy , a wino to być powiat , ale jest to na zasadzie partnerskiej .
Przewodniczący Rady Gminy wniosek formalny Radnego Koziary w sprawie oświetlenia
obiektów sakralnych na terenie gminy poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 11 było za. 
Radny Ziółkowski – chciałbym powiedzieć w temacie oświetlenia obiektów sakralnych , że
sprawa ta była już wcześniej dyskutowana , wykonanie nie leży w gestii gminy ,
odpowiedzialny jest Wojewódzki Konserwator Zabytków, my możemy uregulować tylko
należność .Wiem , że  Parafia Góry takie opracowanie miały, odbyło się spotkanie z
proboszczami , ale Konserwator zabytków ma swoje wymagania w tym temacie.
Radny Koziara  jesteśmy jedną gminą , która takiego oświetlenia nie posiada , sądzę , że to
niewielki koszt i jest to do zrealizowania .
Pan Kierownik  Posterunku Policji powiedział , że Strategia jest programem ogólnym ,
zadania w niej  zawarte  będziemy wykonywać , dodał , że w sprawie wycięcia krzaków 
wystąpiliśmy do Starostwa , ale ciągle jest odpowiedz brak środków finansowych . 
Przewodniczący Rady Gminy przywitał  przybyłego na salę obrad sesji  Pana Kierkowskiego
Zbigniewa –Przewodniczącego  Rady Powiatu Pińczów.
Radny Janus   w miejscowości Sędowice  przy wyjeździe na drogę powiatową obok pomnika 
rosną drzewa, których gałęzie zwisają  bardzo nisko przez co zagrażają bezpieczeństwu.
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Radny Klamiński droga powiatowa Góry – Zagajów  pobocza tej drogi są nie widoczne
należałoby usunąć krzaki, nawet blisko Pana Kota leży akacja  , która zagraża
bezpieczeństwu.
Przewodniczący Rady Gminy prosi sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował przedstawicielom Policji za udział w sesji.

Ad.5.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że protokół z obrad poprzedniej sesji jest  wyłożony
do wglądu na sali obrad , a także jest dostępny w biurze rady.
Czy są uwagi. Uwag nie było.
Protokół z ostatniej sesji został przyjęty w wyniku głosowania 11 było za 1 nie głosuje.

Ad.6.
Kolejnym punktem porządku obrad dzisiejszej sesji jest informacja przewodniczącego Rady
Gminy.

- uczestniczyłem w posiedzeniu komisji budżetowej
- otrzymałem pismo od mieszkańców wsi Sędowice  o zakup 30 płyt betonowych
       w celu  uzupełnienia ciągów komunikacyjnych

Ad.7.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o przedstawienie sprawozdania z prac
między sesjami.

Wójt Gminy informuje:
- Wojewódzkie święto plonów odbędzie się w Pińczowie  organizatorem jest Starostwo 
- Powiatowe w Pińczowie z udziałem samorządów gminnych 
- uczestniczyłem w spotkaniu  z okazji święta strażaków w Komendzie Straży w

Pińczowie
- uczestniczyłem w zebraniach ogólnowiejskich  w miejscowości Przecławka  i

Tomaszów 
- informuję , że wnioski na drogi gminne nie zostały przyjęte do realizacji, dokumenty

były kompletne  natomiast nie posiadają odpowiednich parametrów zgodnie z
wymogami, niezgodność z warunkami technicznymi jest to informacja Urzędu
Marszałkowskiego / są to drogi Węchadłów Tomaszów , Tur Piaski/  

- rozpoczynamy wymianę okien i drzwi  w dwóch budynkach OSP ze środków
alkoholowych 

- wykonaliśmy odcinek drogi asfaltowej do szkoły  w miejscowości Węchadłów
- został przeprowadzony przetarg na transport kamienia na drogi gminne

Radny Banaszek pytanie do Pana Wójta czy otrzymał Pan i ile środków na wodociągowanie.
Drugie pytanie jaki był koszt przygotowania święta ludowego .
Wójt Gminy odpowiada , że nie mamy odpowiedzi co do wniosków na wodociągowanie.
Jeżeli będę miał na piśmie poinformuję Wysoką Radę.
Skarbnik Gminy odpowiada w temacie finansowania   ze środków gminnych na obchody
Powiatowego Święta Ludowego  zakupiliśmy tylko kabel , który jest na stanie urzędu gminy.
Radny Koziara pyta , a ile środków na Święto Strażaka .
Pani Skarbnik odpowiada , że gmina nie poniosła   żadnych kosztów.                                  
Ad.8.
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Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym  punktem jest informacja o realizacji
uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji prosi Panią Zastępcę Wójta o zabranie głosu.
Pani Zastępca Wójta przedstawia informację – informacja została przyjęta.

Ad.9.
Przewodniczący Rady Gminy przechodzi do następnego punktu porządku obrad sesji projektu
uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla gminy Michałów wraz z
„Planem gospodarki odpadami  dla gminy Michałów.”
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego  Budżetu i Finansów o
przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia  pozytywna . 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia , Oświaty
Kultury Bezpieczeństwa Publicznego, Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o przedstawienie
opinii .Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Radny Klamiński pyta czy przyjmujemy całość czy tylko poprawki które otrzymaliśmy.
Pani Zastępca Wójta odpowiada , że tylko poprawki zgłoszone przez Wysoką Radę.
Radny Klamiński  bo moja uwaga  tartak w Sędowicach funkcjonuje, a  nie jest w tym
programie, mam uwagi co do zapisu zbiórki odpadami i określony termin , że do końca roku ,
czy już było coś robione w tym temacie.
Wójt odpowiada , że to Rada Gminy podejmie odpowiednią uchwałę w tym temacie na dzień
dzisiejszy  robią to mieszkańcy we własnym zakresie, ale to musi być.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w
sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska dla Michałów  wraz  „ z Planem
gospodarki odpadami dla gminy Michałów”
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 8 było za 4 przeciw.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym projektem uchwały jest uchwała w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Michałów.
Przewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie kandydatów do wyboru
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy .
Jednocześnie informuje, że zgłaszanie kandydatur przysługuje wyłącznie radnym.
1.Radny Janus Janus zgłasza Radnego Zych Artur
2. Radny Kowalczyk  Bogusław zgłasza Radnego Koziara Aleksy
3.Radny Koziara  Aleksy zgłasza Radnego Tyburczyk Czesław
Przewodniczący Rady Gminy pyta zgłoszonych kandydatów czy wyrażają zgodę.
Kandydat Radny Zych  wyraża zgodę.
Kandydaci  Radny Koziara i Radny Tyburczyk nie wyrażają zgody .
Następnie Przewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie kandydatów do Komisji
Skrutacyjnej.
Do komisji skrutacyjnej zgłoszono: 
1.Radny Wleciał Jarosław
2.Radny Tyburczyk Czesław
3.Radny Janus Józef
Kandydaci zgłoszeni na członków  do komisji Skrutacyjnej wyrażają zgodę 
Komisja przystępuje do pracy.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza przerwę.
Po przerwie wznawia obrady sesji.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że na sali obrad jest 12 radnych ,prosi o wydawanie
kart do głosowania .
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyjaśnia zasady głosowania .
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Radny Ziółkowski pyta jaka wymagana jest liczba radnych przy głosowaniu.
Doradca odpowiada , że potrzebna jest bezwzględna większość radnych obecna na sali.
Przewodniczący Komisji kolejno wydaje karty do głosowania zgodnie z listą obecności.
Przewodniczący  Komisji Skrutacyjnej odczytuje protokół  , gdzie  Wiceprzewodniczącym
Rady Gminy w wyniku głosowania tajnego wybrany został Pan Artur Zych 
/protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu z  sesji/
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego  
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
W wyniku głosowania  10 było za 1 wstrzymujący.

Przewodniczący Rady Gminy przystępuje na kolejnego punktu porządku obrad sesji projektu
uchwały zmieniającej uchwałę NR XIV/90/2004 Rady Gminy  Michałów z dnia 20 lutego
2004 roku w sprawie powołania Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i
Finansów Rady Gminy Michałów w zakresie uzupełnienia składu osobowego komisji.
Przewodniczący pyta czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały.
Radny Kowalczyk korzystając z możliwości , że rozpatrujemy projekt uchwały w sprawie
uzupełnienia składów osobowych  komisji proponuję zgłoszenie 2 członków  na moje miejsce
do komisji  budżetowej , dlatego proponuję  kandydata z klubu. 
Radny Kowalczyk  składam rezygnację z obydwu komisji 
Przewodniczący  Rady Gminy  prosi o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Rozwoju
Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów.
Przewodniczący  Rady Gminy – zgłasza Pana Zycha 
Czy Pan Zych wyraża zgodę – Pan Zych wraża zgodę.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 6 było za 5 przeciw.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały
Sekretarz odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały  poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowaniu 10 za 1 przeciw

Następnym projektem porządku obrad sesji jest projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr
XIV/91/2004 Rady Gminy Michałów z dnia 20 lutego 2004 roku w sprawie powołania
Komisji Zdrowia ,Oświaty , Kultury ,Bezpieczeństwa Publicznego, Bezpieczeństwa
Przeciwpożarowego Rady Gminy Michałów w zakresie uzupełnienia składu osobowego
komisji .
Przewodniczący Rady Gminy prosi o zgłaszanie kandydatów do składu komisji.
Radny Wleciał Jarosław zgłasza Radnego Zycha Artura
Radny Kowalczyk Bogusław zgłasza Radnego Banaszek Edward 
Przewodniczący Rady G miny pyta czy Radny Zych wraża zgodę – Radny Zych wyraża
zgodę.
Czy radny Banaszek wyraża zgodę  - Radny Banaszek nie wyraża zgody.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania  9 za  1 przeciw.
Radny Banaszek Edward opuszcza salę obrad wraz z nim Panowie Radni Radny Ziółkowski
Bogusław  , Radny Kot Roman.
Radny Banaszek Edward stwierdza , że co Panowie radni chcieli to mają.
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Przewodniczący Rady Gminy zwraca się do  Pana Doradcy co dalej skoro nie ma
wystarczającej liczby radnych 
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza przerwę .
Po przerwie Radny Koziara i Radny Klamiński są nieobecni na sali obrad.
Doradca prawny wyjaśnia , że zgodnie z zapisem  w Statucie Gminy  obrady sesji nie mogą
się odbywać.
Na salę obrad przybywa Radny Klamiński i Radny Koziara. 
Radny Kowalczyk  muszę powiedzieć , że było to do przewidzenia , bo ja wcześniej mówiłem
żeby wszyscy radni brali udział w komisjach. Dlatego zrezygnowałem z komisji .
Ja sam osobiście też czułbym się urażony.
Radny Kowalczyk zgłasza wniosek formalny o rozwiązanie wszystkich Komisji Stałych Rady
Gminy Michałów.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Kowalczyka poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 8 za 1 przeciw.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że w materiałach na sesję Panowie Radni otrzymali
projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005 rok.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący  Rady Gminy prosi Panią Skarbnik o wprowadzenie dyskusji.
Pani Skarbnik informuje , że Panowie Radni w materiałach na sesje otrzymali projekt uchwały
wraz z uzasadnieniem .
Radny Klamiński chciałby wiedzieć skąd się biorą niektóre kwoty , szczególnie na co 
są przeznaczane środki.
Pani Skarbnik  kolejno działami przedstawia projekt uchwały po stronie dochodu jak i
rozchodu .
Radny Wleciał ponawia prośbę o dofinansowanie do systemu dla Komendy Powiatowej
Straży w Pińczowie. 
Wójt Gminy jeżeli nie będę miał świadomości na co dokładnie środki te będą przeznaczone i
jaki jest koszt całego systemu , to nie podejmę decyzji, przecież wszyscy się będą zgłaszać jak
nie Straż to Policja następnie Pogotowie , a ja chciałbym wiedzieć ile ten system kosztuje.
Sprawę tą dyskutowaliśmy na komisji Budżetowej i opinia jest negatywna.
Radny Kowalczyk przecież musi mieć jasne co to jest dokładnie nie możemy pieniędzy
przekazywać w ciemno, na Komisji Budżetowej opinia była negatywna , gdyż brak było
określenia w piśmie  co to za inwestycja, dlatego nic nie stoi na przeszkodzie , aby na sesji
następnej sprawę rozstrzygnąć.
Radny Klamiński  środki wykazane na remont ośrodka zdrowia są w innej kwocie , miała to
być kwota 15 tys. a jest 23 tys. czy kwota 23 tys. to nie za duża.
Pani Skarbnik odpowiada , że kwota 15 tys. jest za mała nikt nie będzie robił , bo kosztorys 
jest na 23 tys.
Pani Kierownik SZOZ w Michałowie informuje , że wymagany remont klatki schodowej i
dachu który się leje na ośrodku zdrowia w Sędowicach  poniesie za sobą duże koszty
Ja do końca września mam termin SANEPID-u i jest to decyzja ostateczna.
Radny Klamiński która wieś remontuje sobie sama cokolwiek za środki pozyskane ze
sprzedaży mienia z tej wsi tak jak Sędowice, dlaczego się nie dołoży się z budżetu gminy,
społeczeństwo przecież po części przyczyniło się do wyremontowania .
Pani Kierownik  powiedziała , że my nie remontowaliśmy do tej pory żadnego ośrodka, ale na
dziś  jest dach w ośrodku w Sędowicach  do remontu i musimy to zrobić.
Społeczeństwo było zdecydowane na remont ośrodka , ja tylko mówię , że 15 tys. to jest mało
na remont ośrodka zdrowia w Sędowicach.
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Radny Tyburczyk wszyscy mówimy o wszystkim , ale nikt nie mówi ile dokładamy do szkoły
w Sędowicach.
Radny Koziara  może by Panowie radni zwrócili uwagę na przedszkola , które pochłaniają
tyle pieniędzy, przecież musimy do tej sprawy podejść poważnie, ciągle tylko dokładamy.
Wójt Gminy ja mam podpisy mieszkańców wsi Sędowice i to dwie listy dlatego jedni chcą ,
aby remontować ośrodek zdrowia ,zakup sprzętu EKG, inni remont mostu dlatego sam nie
wiem co robić .
Radny Janus muszę zaprotestować bo na zebraniu tego nie było.
Radny Klamiński mam pytanie czy Rada Sołecka reprezentuje mieszkańców czy nie jeżeli
decyzje ich nie są brane pod uwagę.
Radny Klamiński ja chciałbym uzyskać odpowiedz od Pana Wójta.
Wójt Gminy przecież jeżeli rozpoczniemy remont to musimy skończyć dlatego nie wiem czy
będą środki. Muszę powiedzieć , że środki ze sprzedaży mienia w Sędowicach weszły do
budżetu gminy i są.
Pani Skarbnik odpowiada  Panu Radnemu Klamińskiemu , że środki na świetlicę , które były
wcześniej zagwarantowane w budżecie są. 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005 rok.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  8 było za 1 wstrzymujący. 

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym punktem porządku obrad sesji jest
projekt uchwały w sprawie zmiany Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Michałów.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Zdrowia , Oświaty ,Kultury
Bezpieczeństwa Publicznego, Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego  komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad  odczytuje projekt uchwały .
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 8 było za.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że  kolejnym projektem uchwały  jest uchwała w
sprawie przystąpienia Gminy Michałów do Rządowego Programu „Posiłek dla potrzebujących
„oraz wysokości kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z bezpłatnych
posiłków.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Radny Koziara czy są środki w budżecie czy trzeba dokonywać zmian.
Pani Skarbnik odpowiada , że środki w budżecie są.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.]
Sekretarz obrad odczytuje projekt  uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 9 było za.
Pani Kierownik  SZOZ zwraca się z prośbą , że mamy bilans , który to wymaga zatwierdzenia
przez Radę Gminy uchwałą.
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Radny Klamiński musimy mieć świadomość , że przyjmując coś musimy wiedzieć co ,
przecież data sporządzenia tego bilansu jest 31 marca , a my mamy koniec czerwca , coś jest
nie tak.
Radny Koziara czy będą jakieś konsekwencje , jeżeli podejmiemy na sesji następnej.
Pani Księgowa SZOS nie wiem jak zapatrzy się na  KRS.
Pani Kierownik odpowiada , że nie wie jakie konsekwencje , ale jesteśmy zobowiązani do
złożenia takiego dokumentu
Radny Kowalczyk jakie pociąga to za sobą  konsekwencje. 
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Radny Klamiński powiedział , że nie mają
upoważnienia od klubu , aby głosować tą uchwałę.
Radny Klamiński dlaczego dopiero dzisiaj daje mi się dokument i każe mi się go głosować 
skoro było wcześniej wiadomo , że będzie wymagany taki dokument,  traktujcie nas
poważnie.
Przewodniczący Rady Gminy zgłasza wniosek formalny o  przeniesienie na sesję następną 4
projektów uchwał  z dzisiejszego porządku obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie przeniesienie na sesję następną 4
projektów uchwał .
W wyniku głosowania 9 było za.
Przewodniczący Rady Gminy ustala obrady sesji na dzień 8 lipca 2005 roku /piątek/ godz,.
10-ta.

WOLNE  WNIOSKI.

Radny Klamiński ile razy zmieniano druki do stypendium socjalnego
Radny Koziara w jakim terminie będzie miał urlop Pan Wójt, pytanie do Pana
Przewodniczącego Rady Gminy.
Pan Wójt odpowiada , że w miesiącu sierpniu mam urlop.
Radny  Koziara  zwracam się do Pana Wójta o przygotowanie i przedstawienie rankingu szkół
podstawowych  czyli raportu o całej działalności.

                         Wobec wyczerpania się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy 
Powiedział zamykam zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie dziękując wszystkim za 
udział./sesję zakończono o godz. 14-tej./
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